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Všem jubilantům, kteří v dubnu oslaví své životní jubileum,
děkujeme za jejich práci pro stranu a do dalších let přejeme

pevné zdraví, štěstí, spokojenost a pohodu v osobním životě.

Nenechme se zastrašovat, bu�me optimisté

POZVÁNKA na 1. MÁJ
KSČM pořádá

dne 1. 5. 2024 od 10 hod.
na náměstí 17. listopadu v Příbrami VII

oslavu Svátku práce – 1. MÁJ,

na které představí kandidátku STAČILO!
do Europarlamentu

a kandidátku do podzimních krajských voleb.

Zveme všechny občany,
kterým není lhostejná budoucnost

České republiky a Středočeského kraje.

A máme tady duben... Počasí se stále nelepší a nálada
ve společnosti je stále horší. Pětidemoliční vláda mi při-
padá jako kolovrátek – mele pořád dokola to samé.
Za problémy můžou všichni ostatní, jen ne ona, protesty
jsou bezdůvodné a v zájmu ruského agresora, a lidé ne-
mají důvod si stěžovat.

Jenže my komunisté to vidíme jinak. Na Slovensku
volby dopadly jinak, než si naše vedení přálo, a protože
Fico chce, aby se na Ukrajině jednalo o ukončení války
a nechce tam posílat zbraně, je naším nepřítelem. Proto
Fiala zrušil nadstandardní vztahy, které jsme měli se
slovenskou vládou, a ještě se tváří, že se nic neděje.
Naštěstí vláda nejsou občané ČR a většina z nás chce
pěstovat se Slovenskem dobré vztahy. Vždy� kolik našich
občanů má na Slovensku příbuzné a přátele, se kterými
se nebudeme hádat jen proto, že „demokrat“ Fiala ne-
snese jiný názor na mezinárodní politiku, než má Brusel
a Washington, které on slepě poslouchá a vlastní myš-
lenky se nedopustí ani omylem. Že vláda ČR problémy
naší republiky a jejích obyvatel neřeší a jenom lidi odí-
rá, nepovažuje Fiala za důvod, aby si občané CR stěžo-
vali. Prostě se chová jako pasažéři první třídy na Tita-
nicu – lo� se potápí a na palubě se tančí.

Nejen politikou živ je člověk. Příroda kolem nás
se probouzí a zemědělci i drobní vlastníci a uživatelé za-
hrad a zahrádek se vrhli do práce na příští úrodě. Takže
si přejme, aby jim mráz nepoškodil  úrodu a aby naše
země hezky rozkvetla. Vždy�  česká země je krásná na-
pohled.

Mgr. Jiřina Humlová

Ilustrační foto.                                 Zdroj: internet
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K Zastupitelstvu v Příbrami
V prosinci 2023 se konala dvě jednání zastupitelstva

Příbrami – dne 4.12. řádné zasedání, které mělo na pro-
gramu k projednání celkem 23 bodů, a dne 18.12. mimo-
řádné zasedání, které mělo na programu k projednání
jen jeden bod, a to výběr provozovatele VHM.

Informace Rady kromě přehledu veřejných zakázek
a stavu hospodaření města, obsahovaly sdělení, že Pří-
bram v ratingovém posuzování dostala stupeň B+, což
je třetí nejvyšší hodnocení, a že novou ředitelkou Gale-
rie Františka Drtikola byla z pěti uchazečů vybrána
Magda Danel.

Zastavím se u bodů. Které se nás vlastně týkají všech.
Po nechutné diskuzi bylo schváleno roční nájemné z VHM
a plán investic do tohoto majetku ve výši 41,235 mil. Kč
s tím, že smlouva končí ke dni 28. 2. 2024. S tím pak
souvisí i program mimořádného zastupitelstva. Výše ná-
jemného se pak projevila i v tom, že vodné a stočné se
na r. 2024 bez DPH nezvyšuje. To však pro obyvatele
nic neznamená, protože díky vládnímu balíčku, které
DPH zvyšuje o 2%, dojde k navýšení vodného a stočné-
ho pro obyvatele na 103,52 Kč/m2.

Dalšími body, které ovlivní náš život, je jednak schvá-
lení střednědobého výhledu hospodaření a plánu investic
na r. 2025–2028, a schválení rozpočtu na r. 2024. Tahle
debata byla naštěstí věcná, takže byl rozpočet schváleni
když jako schodkový. Příjmy se předpokládají ve výši
1,275 miliardy Kč a výdaje ve výši 1,38 miliardy Kč, tedy
- cca -100 mil. Kč, které má však město na účtech. K je-
diné úpravě došlo v kapitole školství, v níž na návrh
Ing. Buršíka a Mgr. Strejce došlo k navýšení o 3,52 mil.

Fotbalová sezóna v Rožmitále pod Třemšínem

Kč na podporu vzdělávání, což se projevilo
v navýšení celkového schodku, tedy nejde
o omezení jiných výdajů.

Důležité je, že po debatě, která pokračovala v minu-
lých tendencích, bylo Radě uloženo začít pracovat na
projektu rekonstrukce Aquaparku, chce se říct konečně.
Závěrečný účet Svazku Podbrdského regionu a Memo-
randum o vzájemné spolupráci související s výstavbou a
provozem 1. etapy Jihovýchodního obchvatu byly vzaty
na vědomí.

Závazný dopad na obyvatele však bude mít výsledek
mimořádného zastupitelstva – výběr provozovatele VHM
od 1. 3. 2024, a to díky debatě, kterou lze nazvat de-
strukční a ze strany části opozice (v tomto případě Šan-
ce, Piráti a Spojenci) jako alibistické, protože odmítli
o výběru hlasovat. Na návrh SPD nakonec zastupitel-
stvo koncesní řízení zrušilo a rozhodlo (bez hlasování
části opozice) o vytvoření městského podniku pro VHM
od 1.1.2025. No to si ukousli zastupitelé pěkný krajíc –
vytvořit za r. vysoce odborný podnik, když zatím nikoho
nemají. No uvidíme.

Jak zhodnotit r. 2023. Podle mého názoru se ukazuje,
že část opozice (zejména Spojenci, Piráti a Ing. Barášek
ze Šance) se rozhodla všechno kritizovat, nic nepovažo-
vat za správné, ale zároveň nepředložit žádný konkrétní
postup. Zdá se, že nikomu z nich nedochází, že při infla-
ci v ČR, se každý odložený projekt ročně prodražuje
o desítky milionů (např. rekonstrukce Aquaparku
od r. 2020 se již prodražuje cca 100 mil. Kč). A to není
pro budoucnost města dobré. Mgr. Jiřina Humlová

Rožmitálští fotbalisté zahájili vítězstvím. Předposlední
březnový víkend byla zahájena jarní část fotbalové sezó-
ny příbramského okresního přeboru. První zápas jsme
absolvovali venku na hřišti v Jincích. Do zápasu jsme
vstoupili velice dobře a hned v úvodu jsme si vypracova-
li obrovskou šanci, ale zakončení bylo do středu branky
a tak domácí brankář střelu bez problémů zlikvidoval.
Podle známého hesla nedáš dostaneš přišel trest. Po na-
šem faulu před vápnem rozehrával soupeř a po teči naší
zdi míč změnil směr, na co už výborně chytající Vojta
Mis nestihl zareagovat a míč skončil v naší síti. My jsme
srovnali, když Jakub Vlasák s pomocí teče domácích
překonal golmana. Následně domácí obránce sestřelil
v pokutovém území Matěje Pečeného. Nařízeného poku-
tového kopu se ujal Zdeněk Žibřid a chladnokrevně
vstřelil vítěznou branku. Domácí, ale stále hrozili, a tak
jsme neměli nic v kapse. Po vystřídaní vběhl na hřiště
náš žolík Martin Novák a po krásné přihrávce Marka
Havla naprosto s přehledem přeloboval domácího bran-
káře a to stylem, za který by se nestyděl žádný ligový
hráč. Výsledek utkání SK Jince – TJ Spartak Rožmitál
pod Třemšínem 1 : 3, a tak si domů odvážíme 3 body.
Doufám, že na tento dobrý výkon navážeme i nadále,
řekl trenér TJ Spartaku Rožmitál pod Třemšínem Mar-
tin Svoboda. Rožmitálské fotbalisty na jejich první zápas

přijel podpořit i
jejich věrný skal-
ní fanoušek a rad-
ní města Rožmitá-
lu pod Třemšínem
Aleš Haluska spo-
lu s rožmitálskou
fotbalovou legen-
dou bývalým dlou-
holetým hráčem
a trenérem mužstva Rožmitálu panem Miloslavem Tro-
chem. Kluci absolvovali zimní přípravu, poctivě trénují
třikrát týdně a výsledek se musel dostavit. Rád bych
moc všem klukům a celému týmu TJ Spartak Rožmitál
pod Třemšínem poděkoval, za skvělý výkon a dobré re-
prezentování našeho města. Hráči v čele s trenérem
se opravdu snaží zachránit náš rožmitálský fotbal
s dlouholetou tradicí a to opravdu oceňuji. Rovněž bych
rád vyzdvihl i pracovní brigádnickou činnost fotbalistů,
kdy se zapojují se svým trenérem a správcem stadionu
v Rožmitále do práce a údržby hřiště. Zde je jasně vidět
dobrá parta celého mužstva. Díky!

Radní města Rožmitál pod Třemšínem
a kandidát KSČM do krajských voleb

Aleš Haluska
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Krajský přebor bude na Barboře – nenechte si ujít!
Mezi příslušníky naší generace se hodně často hovoří o spolupráci mezi generacemi. Často z těchto diskusí čiší

bezradnost nad tím, jak děti a mládež kontaktovat. Akce ve Hvozdci je dobrým příkladem, který se jistě dočká ná-
sledování i na Příbramsku. Může se jednat o jakýkoliv jiný sport či aktivitu. Zatím se ale musíme spokojit s turna-
jem opět v Jincích. Ale přece jen bude premiéra. Tou je místo konání – nově zpřístupněný areál hutě Barbora.

V sobotu 27. dubna se zde uskuteční další Otevřený přebor městyse Jince v šachu,
určený pro hráče do 17 let (*2007 a mladší). Záštitu nad akcí přislíbila starostka městyse Jince Bc. Mirosla-
va Tichá. Akce je součástí Základního kola krajského přeboru žáků.

V minulosti se na těchto turnajích podíleli i organizace a členové KSČM a KČP z Jinec, Příbrami, Obecnice
a dodnes pravidelně i z Berounska. Možností je celá řada. Tou nejcennější je přivést vnučku nebo vnuka, aby
se pokusil získat některou z připravených cen.

Pokud by se přece jen někdo rozhodl po vzoru Zdenka Mottla podobnou soutěž uskutečnit, máme kvalifikované
vedoucí a rozhodčí, kteří by zajistili odbornou stránku organizace.

Miroslav Maršálek, vedoucí PS Jince

Starosta Hvozdce hostil šachisty
Pionýrská skupina Jince uspořádala společně s obcí

Hvozdec šachový turnaj pro mládež O pohár starosty
této vesničky na okrese Beroun. Akce se konala pod zá-
štitou krajské rady Klubu českého pohraničí. Do sálu
Společenského klubu přijelo 35 mladých soutěžících
s rodiči, prarodiči, trenéry a dalšími členy doprovodu.
Nejmladšími z nich byli Dominik Červenka z DDM
Beroun a Linda Přibylová z TJ Jince (TJ) a Pionýr-
ské skupiny Jince (Pionýr). Losování a zpracování
výsledků prováděl vedoucí pionýrského oddílu Střelci
David Vošický z Březových Hor (TJ a Pionýr).

Vítězem se s plným počtem sedmi bodů stal Martin
Štufka reprezentující Šachový klub Příbram-Baník
(5,5 bodu, Baník). O další místa probíhaly tvrdé boje.
Nakonec obsadil stříbrnou příčku Vojtěch Flíček
(Baník). Následovalo pět hráčů s pěti body. Pomocné
hodnocení je seřadilo takto: 3. Antonín Mezera (TJ
a Pionýr), 4. Andrej Adamiv (ŠK Zdice), 5. Jan Krajča
(TJ a Pionýr), 6. Milan Baloun (Baník) a 7. Lukáš Klán
ze ŠK při MěÚ Hostomice.

I ostatní členové naší výpravy si vedli velmi dobře.
Všichni se vešli do nejlepší dvacítky soutěžících:
11. místo Vojtěch Pucholt z Berouna, 14. Vojtěch
Přibyl z Jinec, 19. Lenka Kadlecová z Bezdědic (všich-
ni 4 body) a 20. Linda Přibylová z Jinec se 3 body.

Vítězové věkových kategorií: HD10: Dominik Čer-
venka, HD12: Jan Krajča, HD14: Antonín Mezera,
HD16, Andrej Adamiv a HD 18: Martin Štufka.

Obec Hvozdec připravila nejen pěkné prostředí, ale
i občerstvení, k němuž přispěla i Markéta Krajčová
z Křešína.

Poháry pro
nejlepší předá-
val osobně pan
starosta Zdeněk
Mottl (KSČM),
diplomy vítězům
věkových kate-
gorií a nejúspěš-
nějším hráčům
předával Anto-
nín Mezera
starší. Velký zá-
jem je o usku-
tečnění dalšího
turnaje v této
obci, a to ještě
letos na podzim.

Miroslav Maršálek
hlavní rozhodčí, KSČM, Jince
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Koncert Slavíkovy Jince
V rekonstruovaném areálu huti Barbora v Jincích

probíhá řada kulturních a společenských akcí.
V neděli 24. března se zde uskutečnil tradiční koncert

Slavíkovy Jince k připomenutí slavného jineckého rodá-
ka houslisty Josefa Slavíka, který se narodil 26. března
1806, to je před 218 lety.

Skladby na housle a violu přednesli umělci Michal Fol-
týn a Daniela Oerterová. Pro svoje vystoupení si vybrali
díla skladatelů od počátku 18. do konce 20. století.

Mladí umělci měli u ji-
neckých posluchačů opět
velký úspěch, který odmě-
nili přídavkem.

Celá akce proběhla za
účasti starostky Bc. Miro-
slavy Tiché, která celou
akci uvedla připomínkou
hlavních událostí ze života
Josefa Slavíka.

Miroslav Maršálek

Tím nejdříve narozeným byl francouzský barokní skla-
datel Jean Marie Leclair (*1697). Z jeho díla zazněla
Sonata č. 1 G dur op. 3 pro dvoje housle. Ruského skla-
datele Sergeje Prokofjeva si účastníci připomněli Sonatu
C dur op. 56 pro dvoje housle. Další skladatel židovské-
ho původu Alfred Schnittke se narodil v r. 1934 Rusku
a zemřel na sklonku 20. století v Německu. Z jeho díla
jsme vyslechli zajímavou skladbu Moz-Art a la Haydn
pro dvoje housle. Ale užili jsme si i opravdového Mozar-
ta, konkrétně jeho Duo č. 1 G dur K 423 pro housle
a violu.


